
Beste gemeenteraadsleden van Schagen,

Zoals jullie mogelijk weten zijn Jan Bakker en ik al 4 jaar lang intensief bezig om Padel in Schagen te
krijgen. We zijn eigenlijk altijd intensief met de gemeente in gesprek geweest over vervolgstappen. Stap
voor stap kwamen we verder, maar bleef TAS82’ over als kanshebber.

We hebben in al die jaren ook veel alternatieve locaties onderzocht. Zo hebben we een consult verzoek
ingediend voor het Wijnker van Lint pand(Zijperweg 8). De reactie was negatief, zie bijlage. Het was niet
kansrijk. Hier had het prachtig gekund en dit hadden we ook al afgestemd met de eigenaren. Een locatie
die nota bene een betere ligging heeft dan Lagedijkerweg 12. In ons verzoek hebben we ook uitgelegd
waarom deze locatie, aangrenzend aan waar het bestemmingstechnisch wel kan, aan alles voldoet.

In oktober 2022 hebben we ook laten onderzoeken of het op de LUS te Lagedijk kan. Hier kregen we het
volgende op terug.

“Goedemorgen Maikel en Jan,

Zojuist heb ik jullie verzoek besproken. Op 3 november jongstleden is ontwerpbestemmingsplan
Bedrijventerrein Lagedijk CHW ter inzage gelegd. Een van de doelen van dit bestemmingsplan is om
publiekstrekkende en bedrijfsmatige activiteiten te scheiden. De publiekstrekkende functie worden
gecentreerd rond De Fok. Het is dus niet wenselijk om een publiekstrekkende functie als Padel op De Lus
te laten plaatsvinden. Reden voor deze scheiding is onder andere de veiligheid met betrekking tot het
bedrijfsmatige/zwaar verkeer dat met de bedrijvigheid gepaard gaat. Bovendien strookt zoals eerder
aangegeven ook de bestemming bedrijventerrein niet met jullie plan.

Helaas zien wij dus geen mogelijkheden voor jullie initiatief op deze locatie. Hopelijk vinden jullie snel een
plek voor jullie mooie plannen.

Met vriendelijke groet,

“
Er was toen al bekend dat het hotel voor arbeidsmigranten gebouwd ging worden, dus we hadden de
vraag: waarom zij wel, en wij niet. Uiteindelijke conclusie: Het is echt niet mogelijk.

Begin 2024 kregen we te horen dat het waarschijnlijk goedgekeurd gaat worden op Lagedijkerweg 12,
ondanks negatief ambtelijk advies. Je kan je voorstellen dat we na jaren van afspraken, en met onze
uitslagen van verzoeken, hier ontdaan van zijn.

Wij hopen dat jullie als gemeenteraad een juist besluit nemen.

Met vriendelijke groet,

Maikel van Tilburg en Jan Bakker


